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	 ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 46/1994. (IX. 30 .) OGY határozat 91 . §-ára kérdést kívánok benyújtani dr. Pintér
Sándor belügyminiszterhe z

„Mikor biztosítanak elégséges szintű rendőri jelenlétet Alsózsolcán? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

2010-es választási győzelmet követően Orbán Viktor két hét alatt rendet ígért az ország
közbiztonsági problémákkal leginkább sújtott területein. Ezt a vállalást akkor Miniszter Úr i s
megerősítette . Arról beszéltek, hogy „a három csapással”, a Büntető Törvénykönyv
szigorításával, a tulajdon elleni szabálysértések elleni fellépésre vonatkozó szabályo k
módosításával és a rendőri jelenlét fokozásával belátható időn belül érdemben fogják javítan i
a közbiztonságot . Bár az ígért törvénymódosításokat hiánytalanul végrehajtották, és a rend őri
jelenlétet demonstrálandó a falvakban, városokban id őről időre megjelennek a Készenléti
Rendőrség egységei, azonban az előrevetített látványos eredményeknek nyomát sem látni .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az országot járva nap, mint nap szembesülök azzal, hogy az elmúlt három évben a b űnügyi
statisztikáknál már csak a lakosság biztonságérzete romlott nagyobb mértékben . A
legnagyobb ellenzéki párt elnökeként számos kétségbeesett segélykérést, figyelemfelhív ó
levelet kapok. Ilyen, a közbiztonság állapota miatti elkeseredés szülte megkeresést kapta m
Alsózsolca polgármesterétől is. A térségben élők számára köztudomású, hogy Alsózsolcán
mára tarthatatlanná vált a közbiztonság helyzete, amit polgármester asszony dráma i
hangvételű levele is megerősít .

Három év távlatából mindenki számára nyilvánvaló, hogy az elfogadott törvénymódosításo k
és a bevezetett látszatintézkedések sem Alsózsolca, sem a térség többi településének



közbiztonsági problémáira nem jelentenek megoldást . Önmagában sem a büntetése k
szigorítás, sem a „gördülő akciók” keretében egész településeket ideig-óráig ellenőrzésük alá
vonó készenléti rend őrök demonstratív fellépése nem alkalmas a mindennapok biztonságának
megteremtésére .

Meggyőződésünk, hogy a Készenléti Rendőrség megerősítése mellett elengedhetetlen a
rendőrség állományának és erőforrásainak olyan újraosztása, aminek révén az ország minde n
településén biztosítható a közösség rendőrségi modell elvei szerint működő , állandó rendő r i
jelenlét. Ezt követelik a mai tarthatatlan állapotoktól szenvedő Alsózsolca és számos más
hasonló helyzetben lévő település polgárai .

Ezért kérdezem tisztelt Miniszter Urat : az eddigi félmegoldások helyett képes-e a Kormány
olyan érdemi, átfogó intézkedéseket bevezetni, amik valóban alkalmasak az egyre súlyosabb á
váló problémák megszüntetésére? Vagy beismerik, hogy az Orbán-kormány ezen a területen
is kudarcot vallott? Ez esetben épp itt az ideje, hogy jövő évben egy új kormány tegye meg a
megfelelő intézkedéseket .

Kérdezem továbbá, hogy konkrétan Alsózsolca számára milyen megoldást tud biztosítani a
Belügyminisztérium az eszkalálódott problémák kezelésére ?

Budapest, 2013 . szeptember 23 .

esterházy Attila

Magyar Szocialista Párt
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